
                                                       PROTOKÓŁ  Nr VI/11

z przebiegu VI sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku,

która odbyła się w dniu 25 marca 2011 r.

od godziny 1300 do 1500 w sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku. 

Obecni:

•Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1

•Maria Bratkowska – Burmistrz Wyrzyska,

•Waldemar Wyczyński – Z-ca Burmistrza Wyrzyska,

•Alina Chełkowska – Radca Prawny,

•Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy,

•Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

•Henryk Stokłosa – Senator RP,

•Kazimierz Wasiak – Radny Rady Powiatu w Pile,

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

•Kamila Bąk – inspektor ds promocji i rozwoju gminy,

•Regina Witczak – inspektor ds. oświaty, zdrowia, kultury i sportu,

•Sławomir Mikołajczak – starszy inspektor Straży Miejskiej w Wyrzysku,

•Zdzisław Bernacki – inspektor ds. rolnictwa,

•Wacław Michalec – główny specjalista zagospodarowania przestrzennego,

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych:

•Magdalena Strzałkowska – Dyrektor SAPO w Wyrzysku,

•Czesław Pająk – Dyrektor MGOK Wyrzysk,

•Inni gości  :

• Barbara Piorunowska - Prezes Towarzystwa Przyjaciół Wyrzyska,

• Krzysztof Banach – przedstawiciel DPS w Falmierowie,

•Bożena Przydział – Kierownik Filii PUP w Wyrzysku,

• Sinjab A. Thabit – dyrektor ds. lecznictwa,

•Dominika Łoboda – przedstawiciel prasy lokalnej,

•Rafał Głyżewski – redaktor naczelny  portalu internetowego www.naszwyrzysk.pl

•Sołtysi- lista obecności stanowiąca załącznik nr 2.

•Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 4 w Wyrzysku nr 3



Porządek sesji po zmianach:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Wybór sekretarza obrad.

4. Przedstawienie porządku sesji.

5. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji.

6. Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

7. Informacja  Przewodniczącego  Rady Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach  podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym.

8. Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:  

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2011 r., 

2) wyrażenia  woli  przystąpienia  jako  partnera  do  realizacji  projektu  dofinansowanego  ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego,

3) określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami w sprawie podziału 

sołectwa Dąbki,

4) ustalenia  gminnego programu przeciwdziałania  przemocy w rodzinie  oraz  ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie na lata 2011 – 2015,

5) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy roku 2012 środków stanowiących 

fundusz sołecki,

6) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  wprowadzenia  opłaty  od  posiadania  psów,  ustalenia 

wysokości i sposobu jej poboru,

7) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatków w drodze inkasa,

8) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  sieci  prowadzonych  przez  Gminę  Wyrzysk 

publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych,

9) przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  wsi 

Polanowo, gmina Wyrzysk.

10) Przyjęcie Apelu Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 25 marca 2011 r. w sprawie poprawy 

dostępności do usług medycznych mieszkańcom Gminy Wyrzysk.

10. Przyjęcie  sprawozdania z  wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2010 r.

11. Przyjęcie raportu z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2010 r.

12. Przyjęcie sprawozdania kierownika z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 
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Społecznej za 2010 r.      

     13. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych w okresie międzysesyjnym interpelacjach 

         oraz odpowiedziach na te interpelacje.

     14. Interpelacje i zapytania radnych.

     15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

     16. Wystąpienia sołtysów i Przewodniczącego Zarządu Osiedla.                                                 

14. Wolne głosy i wnioski.

15. Zakończenie obrad. 

1. Otwarcie sesji.

Sesję  otworzył  i  obradom przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  –  Pan 

Ireneusz Przydział. Przewodniczący bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady stwierdził, że w chwili otwarcia w obradach uczestniczyło 14 radnych, tj. 

93,3 % ustawowego składu organu. 

3. Wybór sekretarza obrad.    

Obowiązki sekretarza obrad zgodnie z zasadą wg kolejności alfabetycznej objął radny, Pan Piotr 

Kuna.

4. Przedstawienie porządku sesji.

Po przedstawieniu porządku obrad przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby wnieść uwagi bądź 

poprawki do przedłożonego porządku sesji?

Głos zabrała Burmistrz – M. Bratkowska, która zwróciła się z prośbą o wprowadzenie do porządku 

obrad  w  pkt  9  w  ppkt  8)  projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  sieci 

prowadzonych  przez  Gminę  Wyrzysk  publicznych  przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  w 

szkołach  podstawowych  oraz  ppkt  9)  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Polanowo, gmina Wyrzysk.

Następnie głos zajął radny, Pan Roman Łuka, który zwrócił się z prośbą o ujęcie w porządku obrad 

w punkcie 9 dodatkowego punktu o brzmieniu: „Przyjęcie Apelu Rady Miejskiej w Wyrzysku z 

dnia 25 marca 2011 r. w sprawie poprawy dostępności do usług medycznych mieszkańcom Gminy 

Wyrzysk. Poinformował, że koleżanka i koledzy otrzymali drogą e- mail projekt apelu i nie było 
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uwag co do merytoryki. Dodał, że zgłoszona została jedynie jedna uwaga, co do ilości adresatów. 

Radny powiedział, że tę uwagę przyjmuje i w odpowiednim punkcie ją zgłosi.

W związku z brakiem zgłaszania dalszych uwag i propozycji do porządku obrad, Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie projekty uchwał zgłoszone przez Panią Burmistrz oraz Apel Rady 

Miejskiej w Wyrzysku zgłoszony przez Radnego Pana Romana Łukę.

W wyniku głosowania w/cyt. propozycje zmian zostały przyjęte  przy poparciu 14 głosów „za”.

Następnie  Przewodniczący  Rady poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad  wraz  ze  zgłoszonymi 

wyżej  zmianami.

W wyniku głosowania, Rada jednogłośnie w obecności 14 radnych przyjęła porządek obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady poinformował,  że  powyższy protokół  był  dostępny do  wglądu  w biurze 

Rady,  a także przed sesją i  była  zatem możliwość zapoznania się  z jego treścią.  W związku z 

powyższym zapytał czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

W wyniku głosowania,  Rada jednogłośnie,  w obecności  14 radnych przyjęła  protokół  bez jego 

odczytania.

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady, który poinformował, że w miesiącu lutym odbyły się 

wybory uzupełniające do Senatu RP. Wybory te wygrał Pan Henryk Stokłosa i został Senatorem. W 

naszej gminie otrzymał największe poparcie, w związku z tym Przewodniczący postanowił zaprosić 

Pana  Senatora  na  dzisiejszą  sesję  Rady  Miejskiej.  Zanim  Przewodniczący  oddał  głos  Panu 

Senatorowi złożył Mu jak najlepsze życzenia w imieniu Rady Miejskiej w Wyrzysku,  wszystkich 

zgromadzonych oraz mieszkańców gminy Wyrzysk, aby jak najlepiej mu się pracowało w Senacie i 

to,  co  zamierza  zrealizować  w obecnej  kadencji  bądź  następnej  udało  się  zrealizować.  Po  raz 

kolejny pogratulował  wyboru  na  Senatora  RP i  w tym momencie  wspólnie  z  Panią  Burmistrz 

wręczyli wiązankę kwiatów wraz z gratulacjami.

O godz. 1320 na salę obrad przybył Radny, Pan Kazimierz Zieliński. Od tej chwili Rada pracowała 

w obecności 15 radnych.

Zabierając głos H. Stokłosa – Senator RP powiedział, że jest mu miło, że może spędzić z Nami czas 

i  wymienić  poglądy na tematy polityczne i  gospodarcze,  a  szczególnie  podziękował  za oddane 
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głosy,  ponieważ  już  po  raz  szósty  został  Senatorem  RP.  Podziękował  również  za  dzisiejsze 

gratulacje i kwiaty, na które jak stwierdził jeszcze sobie nie zasłużył. Powiedział, że będzie musiał 

jeszcze  dużo w Senacie  pracować,  aby sobie  na kwiaty zasłużyć.  Nie mniej  jednak serdecznie 

podziękował. Dodał, że chciałby swoje wystąpienie podzielić na dwa etapy. Na część polityczną, co 

się  dzieje w Senacie.  W Senacie  dorobek w VI kadencji  jest  bardzo mały,  miał  zaledwie kilka 

wystąpień.  Nadmienił,  że  nie  musi  się  niczego  obawiać,  ponieważ  posiada  własny  Komitet 

wyborczy.  Jak chce startować do Senatu to  nie  stratuje  z  żadnej  partii  i  nie  oczekuje  żadnego 

poparcia. Natomiast Ci Senatorowie, którzy będą chcieli startować w wyborach jesiennych będą 

musieli uzyskać poparcie partii.  Dodał, że rola Senatu i Sejmu jest zupełnie inna. Senator musi 

spotykać się ze społeczeństwem, musi zabiegać o kontakt  ze społeczeństwem i  chce to  czynić, 

ponieważ od roku jest na rencie i ma sporo czasu. W związku z tym ten wolny czas wykorzysta po 

to, aby służyć społeczeństwu gminy Wyrzysku, Powiatu Pilskiego i sąsiednich Powiatów. Ponadto 

poinformował,  że  posiada  udziały  w  firmach  prawie  100% ,  ponieważ  część  posiada  rodzina, 

małżonka i synowie gdzie zatrudniamy około 8 tys osób. Szczególną działalnością, która chcemy 

rozbudować to jest gmina Wyrzysk, Polanowo gdzie chcemy produkować karmę dla psów i kotów i 

zamiary  są  takie,  że  chcemy  dziennie  produkować  100  ton  karmy  mokrej  czyliw  batonach  i 

konserwach i 200 ton karmy suchej w torbach papierowych. Zamierzamy zatrudnić około 500 osób. 

Szkoda powiedział Pan Senator, że ta inwestycja jeszcze nie funkcjonuje, że są takie opóźnienia. 

Dobrze, że władze samorządowe zmieniły się w Powiecie Pilskim i mamy innego Starostę i dzięki 

temu możemy pewne sprawy przyspieszyć.  To,  co będziemy budować będą w oparciu o nowe 

technologie,  które  zostaną  sprowadzone  ze  Stanów  Zjednoczonych.  Na  godzinę  będziemy 

produkować około 400-700 ton konserw, pozostała ilość to batony i sucha karma. Ponadto dodał, że 

zakład musi być w odpowiedni sposób rozbudowany, w związku z tym poprosił o uchwalenie przez 

Radę planu przestrzennego zagospodarowania w celu naniesienia swoich obiektów. Na razie zakład 

w Polanowie będzie oddziałem zakładów mięsnych w Łukowie, a za rok lub dwa będzie to zakład 

samodzielny. Poinformował ponadto, że na terenie województwa wielkopolskiego istnieje zakład 

„Farmutil”, który z dniem 1 lipca 2011 r. zostanie podzielony na dwa zakłady, zakłady mięsne i 

zakłady utylizacyjne  i  w związku z  tym nastąpi  zwiększenie  zatrudnienia.  Poza  tym zakład  w 

Koziegłowach  z  dniem  1  stycznia  2012  r.  zostanie  podzielony  na  dwa  zakłady,  na  zakład 

produkcyjny w Poznaniu w Koziegłowach część handlową i część hodowlaną, która zostanie na 

terenie powiatu pilskiego, złotowskiego i chodzieskiego. Ponadto poinformował, że w zakładzie w 

Polanowie została wyremontowana stara skorupa, wstawione zostały nowe urządzenia. Natomiast, 

aby wybudować nowe hale produkcyjne i wnieść nowe technologie potrzebna jest Państwa zgoda 

na rozbudowę tego zakładu o co bardzo serdecznie poprosił. Dodał, że są to najnowocześniejsze 
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technologie  karma sucha w oparciu o kukurydzę,  pszenicę dodaje się  do tego świeżego mięsa, 

następnie odpowiednio suszy i pakuje w odpowiednie naczynia i rozprowadza się na terenie całego 

kraju. 

Po zakończonym wystąpieniu Pana H. Stokłosy, Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby 

zabrać głos?

Wobec braku podjęcia dyskusji Przewodniczący Rady raz jeszcze podziękował Panu Senatorowi za 

przybycie i życzył sobie, aby w imieniu Nas wszystkich współpraca układała się między Nami jak 

najlepiej.

H.  Stokłosa  –  Senator  RP  powiedział,  że  chcemy  z  gminą  współpracować  zarówno  z  Panią 

Burmistrz jak i Panem Przewodniczącym. Myślę – powiedział, że ta współpraca będzie się układała 

i będzie się gmina rozwijała, bo jak powstanie tak potężny zakład to nie tylko pracownicy zostaną 

zatrudnieni,  ale  również  podatki  pozostaną  w  gminie.  Wprowadzi  się  trochę  nowości, 

współczesności, nowej techniki, nowej elektroniki, bo nie tylko znajdą zatrudnienie osoby fizyczne, 

ale bardzo dużo będzie zatrudnionych kierowców, fachowców, którzy znają się na elektronice, na 

najnowocześniejszej technice. 

Następnie o głos poprosił Radny, Pan Zbigniew Piotrowski, który zwrócił się z zapytaniem, w jakie 

dni jest czynne biuro senatorskie?

Odpowiadając  Pan  Senator  powiedział,  że  biuro  będzie  czynne  w  pierwszy  piątek  każdego 

miesiąca. Dodał, że na razie nie było jeszcze czynne, ponieważ w tej chwili jest przygotowywane. 

Będą takie dwa biura, jedno w Pile, drugie w Wągrowcu. Ponadto dodał, że dotychczas większość 

czasu  spędzał  w Senacie  i  salach  sądowych,  po  czym powiedział,  że  się  niczego nie  wstydzi, 

ponieważ nikomu niczego nie ukradł i nic złego nie zrobił. Można Go nie lubić, nie kochać, ale 

Senator się tym absolutnie nie przejmuje.

Następnie głos zajął Radny, Pan Leonard Borowczyk, który oznajmił, że zadeklarował Pan Senator, 

że zostanie zatrudnionych około 500 osób. W związku z tym w jakich zawodach te osoby powinny 

być przeszkoloni, by mogli u Pana znaleźć pracę.

Ustosunkowując się do powyższego Pan H. Stokłosa – Senator RP powiedział, że przede wszystkim 

zamierzamy zatrudnić wielu kierowców, bo jeżeli będziemy produkowali 300 ton karmy to tę karmę 

trzeba rozwieźć. Poza tym planujemy zatrudnić elektroników, służby techniczne i marketingowców. 
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Poinformował,  że  na  dzień  dzisiejszy produkujemy od 70  –  110 ton  karmy mokrej,  która  jest 

produkowana w Łukowie.  Planujemy całość tę produkcję przenieść do Polanowa. W Polanowie 

została uruchomiona maszyna, która produkuje na minutę 240 sztuk konserw. W związku z tym 

będzie potrzeba zatrudnienia sporo magazynierów, pracowników fizycznych, ponieważ towar ten 

będzie trzeba przywozić i wywozić.

W dalszej  kolejności  głos  zajął  Radny,  Pan  P.  Kuna  –  brak  możliwości  odtworzenia  z  taśmy 

magnetofonowej.

Zabierając  głos  Pan  H.  Stokłosa  powiedział,  że  „Natura  2000”  przyszła  do  naszego  kraju  za 

wcześnie, bo wprowadza ona pewne ograniczenia. Łatwo jest takim krajom jak Niemcy, Dania i 

Francja, ponieważ te kraje posiadają wybudowane już autostrady, drogi, a my musimy to wszystko 

wybudować. Zapewne słyszycie Państwo w radio, czy w telewizji jak powstają te budowy, powstają 

różne Stowarzyszenia, które te budowy ograniczają. Dodał, że to wszystko zależy od ludzi, bo nie 

wystarczy wprowadzać ustawy, ale to jest podejście ludzkie i wystarczy trochę życzliwości i można 

wspólnie dużo zrobić. Ustawy, które wracają do Senatu są bardzo mocno poprawiane. Nigdy nie 

było tyle poprawek, co w tej chwili. To znaczy, że ustawy są niedopracowane. Trzeba niestety nad 

ustawą bardzo mocno popracować.

Na zakończenie  Pan Senator  raz  jeszcze  podziękował  za  zaproszenie.  Dodał,  że  chce  z  gminą 

Wyrzysk współpracować i On jako udziałowiec tej firmy zwrócił się z prośbą o podjęcie uchwały, 

aby można było Polanowo jak najszybciej rozbudować, abyśmy mogli się tym pochwalić. Dodał, że 

w Polanowie planujemy zainwestować 60 mln zł. W tej chwili zostało już zainwestowane 17 mln zł. 

Zakład będzie pracował przez 6 dni w tygodniu przez 24 godziny na dobę,  wolna będzie tylko 

niedziela. Takie są założenia. Myślę – powiedział Senator, że wszystko się to spełni, że dotrzymamy 

słowa i Państwo Nam w tym wszyscy pomożecie i będziemy się z tego wspólnie cieszyć bo ludzie 

znajdą zatrudnienie i stabilizację.

Następnie głos zajęła M. Bratkowska – Burmistrz Wyrzyska, która ustosunkowała się do prośby 

Pana  Senatora.  Będziemy  starać  się,  aby  w  miarę  szybko  można  było  przedłożyć  Radzie  do 

uchwalenia  stosowne  zmiany  planu,  by  zakład  w  Polanowie  mógł  się  rozwijać,  bowiem  w 

dzisiejszej  dobie  miejsce pracy są  bardzo ważne – powiedziała  Burmistrz.  Po czym dodała,  że 

cieszymy się, że zakład ma się tutaj rozwijać i mają powstać nowe miejsca pracy. Będziemy się 

bardzo mocno starać, aby ta uchwała doszła do skutku w możliwie najszybszym czasie. Choć jest 

tam  problem,  o  którym  była  mowa,  czyli  „Natura  2000”.  Kończąc  swoje  wystąpienie  Pani 
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Burmistrz raz jeszcze pogratulowała wyboru na Senatora i podziękowała, że znalazł Pan Senator 

czas, aby z Nami się spotkać i odpowiedzieć na pytania radnych.

W tym momencie salę obrad opuścił Pan Senator RP – H. Stokłosa.

Następnie  głos  zajął  Przewodniczący  Rady,  który  poinformował,  że  jesteśmy  po  wyborach 

sołtysów. Tak się złożyło, że na 18 sołtysów, 5 nie zostało wybranych. Dlatego w imieniu Rady 

Przewodniczący podziękował za czteroletnią współpracę. Następnie Przewodniczący Rady odczytał 

nazwiska sołtysów, którzy nie zostali  wybrani na sołtysów w minionych wyborach: Pani Maria 

Gaca, Pani Mirosława Marcinkowska, Pan Czesław Grabowski, Pan Bogdan Szpot i Pan Marian 

Regulski. Spośród wymienionych osób obecnych było dwóch, tj. Pani Mirosława Marcinkowska i 

Pan Czesław Grabowski. 

W  związku  z  powyższym,  Przewodniczący  Rady  poprosił  Panią  Burmistrz  i  dwóch 

Wiceprzewodniczących Rady o wręczenie kwiatów, dyplomów i skromnych upominków.

Następnie o głos poprosiła Pani Mirosława Marcinkowska, która bardzo serdecznie podziękowała 

za współpracę Pani Burmistrz, Z-cy Burmistrza. Wszystkim kierownikom działów w gminie, którzy 

Nas serdecznie przyjmowali i dużo pomogli. Dodała, że Jej pierwsze kroki były ciężkie i zawsze 

mogła liczyć na pomoc. Podziękowała wszystkim radnym, z którymi współpracowała jak również 

sołtysom, którzy bardzo dużo Jej pomogli, bo pierwsze kroki są to najtrudniejsze kroki.

Jako kolejny głos zajął  Pan Czesław Grabowski,  który również bardzo serdecznie podziękował. 

Dodał, że przybywając w dniu dzisiejszym na tę salę z perspektywy czasu zrobiło mu się „miękko 

na sercu”, było to przeszło 25 lat. Powiedział, że miał okazję współpracować z różnymi Panami 

Przewodniczącymi Rady, obecnym tutaj Panem Przydziałem, Panem Stefanem Rymerem, Panem 

Romanem Luką, który również był Przewodniczącym i wszystkim radnym jak również sołtysom. 

Słowa podziękowania  złożył  również  Pani  Burmistrz.  Dodał,  że  z  Panią  Burmistrz  krótko,  ale 

owocnie praca się układała.

 6.  Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym  z 

wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady zapytał,  czy ktoś  z  radnych  chciałby zadać  pytania  do  przedstawionych 

materiałów?

Dyskusji nie nawiązano.
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Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym wraz z informacją z realizacji 

uchwał Rady Miejskiej stanowią załącznik nr 4

7.  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

Głos zabrał Radny, Pan Leonard Borowczyk, który poinformował, że uchwałą Rady Miejskiej w 

Wyrzysku został  zobowiązany do obsłużenia  zebrania  Komitetu  Osiedlowego Nr 4.  Po drugim 

spotkaniu udało się wybrać samorząd. Przewodniczącym Zarządu Osiedla został Pan Adam Losik, 

który jest obecny w dniu dzisiejszym na sesji. Po czym radny pogratulował po raz kolejny wyboru 

życząc owocnej współpracy wszystkim członkom samorządu Osiedla Nr 4 w Wyrzysku.

Następnie głos zabrał radny, Pan Józef Jasik, który poinformował, że w dniu wczorajszym Komisja 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Wyrzysku odbyła dodatkowe posiedzenie. 

Tematem posiedzenia  były „Niekonwencjonalne sposoby utylizacji  odpadów”. Dodał,  że na ten 

wykład  zaproszeni  zostali  przedstawiciele  samorządów  sąsiednich  gmin  od  Białośliwia  do 

Łobżenicy, wzięło udział około 30 osób. Kończąc radny stwierdził, że wykład był bardzo ciekawy.

W dalszej kolejności głos zajął Radny, Pan Lech Ozimina, który poinformował, że 24 marca br. 

zakładał siatki na boisku przy rzece i łatał dziury w siatce. Ponadto dodał, że może Radnemu być 

postawiony zarzut, gdyż złamał prawo, ponieważ bez zgody organu wykonawczego wszedł na teren 

gminny. W 1990 r. 30 mieszkańców osiedla, na którym mieszka Radny otrzymali pozwolenie na 

budowę garaży. Na dzień dzisiejszy pękają mury. Powodem jest woda, która dochodzi z rzeki i od 

pewnego czasu staramy się powiedział Radny utwardzić teren, gdyż posiadamy fachową ekspertyzę 

iżyniera  budownictwa.  Dodał,  że  wykorzystując  gruz z  budynku,  który był  rozbierany przy ul. 

Pocztowej. Nie mniej jednak zostaliśmy sprowadzeni do parteru, gdyż jest to własność gminy i nie 

można tych czynności wykonywać. Radny powiedział, że posiada świadomość odpowiedzialności 

prawnej,  ale  również  posiada  świadomość  potrzeb  społecznych.  Jako  właściciele  tych  garaży 

będziemy musieli wystąpić od strony prawnej na zabezpieczenie, aby nie ulegało to nam awarii. 

Radny powiedział, że w myśl niektórych wypowiedzi dwa razy złamał prawo.

Następnie głos zajął Radny, Pan Stefan Rymer, który poinformował, że z kolegą Radnym, Panem 

Lechem  Oziminą  uczestniczyli  w  dwóch  zorganizowanych  zebraniach  Komitetu  osiedlowego 

obejmującego  osiedle  spółdzielcze  Kościuszki,  Grunwaldzka  i  Bydgoska.  Z  uwagi  na  niską 
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frekwencję zebrania się nie odbyły. W drugim terminie przyszło 31 mieszkańców na wymaganą 

liczbę  w  graniach  45.  W  związku  z  tym  postanowiliśmy  wysłuchać  uwag  i  spostrzeżeń 

mieszkańców na temat tego, co widzą na terenie miasta. Mam nadzieję – powiedział Radny, że 

Zastępca  Burmistrza,  który  uczestniczył  w zebraniu  przekazał  wszystkie  uwagi  i  spostrzeżenia 

mieszkańców, które zostały zgłoszone na tym zebraniu.

Jako kolejny głos zabrał Radny, Pan Roman Łuka, który poinformował, że na 10 odbytych zebrań 

wyborczych poszczególnych Zarządów Osiedli miał przyjemność uczestniczyć w 9 zebraniach. W 

związku z wnioskami uwagami zgłaszanymi przez mieszkańców złożył 4 interpelacje w okresie 

międzysesyjnym. Po czym dodał, że do chwili obecnej prawie na wszystkie otrzymał odpowiedź za, 

które bardzo serdecznie podziękował Pani Burmistrz. 

Na zakończenie głos zabrał Przewodniczący Rady Ireneusz Przydział, który poinformował, że w 

okresie  międzysesyjnym uczestniczył  w trzech  ostatnich  zebraniach  wyborczych sołeckich oraz 

uczestniczył w pierwszym terminie na wszystkich zebraniach osiedlowych. Dodał ponadto, że po 

interwencji Pana radnego L. Oziminy w sprawie parkowania samochodów na trawniku przy ul. 

Grunwaldzkiej  przeprowadził rozmowę z Panem Zastępcą Burmistrza. 

8. Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości.

Jako pierwszy głos zabrał radny, Pan Piotr Kuna, który zwrócił się z zapytaniem, a nawet prośbą, 

czy  Powiat  Pilski  mógłby  chociaż  w  małym  stopniu  wspomóc  gminy  w  ratowaniu  dróg 

dojazdowych do pól. Z tego, co wiem powiedział Radny, że szlaki nie można sypać na drogi, ale 

gruz można.  Część dróg jest już w jakiś sposób utwardzona i  Radny prosił o to,  aby uratować 

jeszcze to, co jest, ponieważ wszystkiego gmina sama nie uratuje.

Następnie głos zabrał Radny, Pan Leonard Borowczyk, który podziękował władzom Powiatu za to, 

że po roku zostały załatane dwie dziury, które utrudniały zjazd ze starej 10 w stronę Polanowa i nikt 

już  sobie  nie  urwie  karoserii.  W związku  z  tym,  że  sprawa  została  załatwiona,  Radny bardzo 

serdecznie podziękował.

Zabierając głos Radny rady Powiatu w Pile, Pan Kazimierz Wasiak powiedział, że z przykrością nie 

podołamy wykonania tej  prośby,  z  którą  zwracał  się  Radny,  Pan Kuna.  Dodał,  że  mamy dużo 

problemów jeśli  chodzi  o  drogi  powiatowe,  mamy ich  ponad  400  km,  w tym jest  kilkanaście 
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kilometrów dróg gruntowych. Problemy po ostatniej zimie gdzie powstały soczewki lodowe i drogi 

są w strasznym stanie. Tam gdzie były pęknięcia, przełomy niestety drogi są w tragicznym stanie. 

W tej chwili Powiat już łata te dziury jednak jest tego bardzo dużo. Radny powiedział, że niestety 

spełnienie  prośby Radnego nie  ma co liczyć  i  gmina  będzie  musiała  wykonać  to  we własnym 

zakresie. Ja rozumiem problem – powiedział Radny Powiatu, ale niestety potrzeby Powiatu w tym 

zakresie są również ogromne.

 

Radny, Pan Piotr Kuna stwierdził, że jest to smutna odpowiedź. Dodał, że Powiat nie przekazał 

żadnej  złotówki  na  równiarkę  na  drogi  powiatowe.  Radny  oznajmił,  że  jak  sołtysi  otrzymują 

równiarkę to nie zwracają uwagi, czy jest to droga powiatowa, wojewódzka, utwardzona czy też 

gminna tylko tę równiarkę puszczają.

Zabierając głos Radny Rady Powiatu w Pile, Pan Kazimierz Wasiak powiedział, iż nie chce w tej 

chwili prowadzić polemiki na ten temat. Powiedział, że Radny Pan Kuna ma racje. Dodał, że jest 

zwolennikiem jeśli chodzi o współpracę na szczeblu Powiat – Gmina w zakresie utrzymania dróg, 

odśnieżania,  zamiatania  były  spisane  stosowne  porozumienia,  aby  było  wiadomo  kto  za  co 

odpowiada.

Jako kolejny głos zajął Radny, Pan Zbigniew Piotrowski, który zaintersowany był, co dalej z ulicą 

Leśną, ponieważ w dniu wczorajszym Radny był na tej ulicy i widział, że był cięty asfalt 20-30 cm 

od krawężnika no i nie wiadomo, co dalej będzie z tą ulicą robione. Dodał, że jeżeli Radny nie 

posiada informacji na dzień dzisiejszy, w związku z tym zwrócił się z prośbą o udzielenie jej w 

miesiącu kwietniu br.

Następnie o głos poprosił sołtys wsi Konstantynowo, Pan Marian Królak, który oznajmił, że trwają 

prace wykończeniowe obwodnicy Ruda – Dąbki – Osiek n.Not. i dalej jest wykładana kostka w 

rowach  i  są  zrobione  zjazdy  na  pola,  ale  zjazdy  nie  zostały  wykonane  na  drogę  w  stronę 

Konstantynowa ze strony Rudy i Osieka n.Not. Sołtys dodał, że jest dość duży próg z jednej i z 

drugiej strony. W związku z tym sołtys apelował, aby te zjazdy zostały wykonane.

Jako kolejny głos zabrał Radny, Pan Kazimierz Zieliński, który zwrócił się po raz kolejny z prośbą, 

aby w Gleśnie zostały wymalowane pasy pionowe i poziome. Radny powiedział, że rozumie trudną 

sytuację  Powiatu  i  zobowiązuje  się  do  kupienia  puszki  farby,  aby  te  pasy  były  przez  Was 

wymalowane, ponieważ Radny nie może tego zrobić na drodze powiatowej.
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O godzinie 1350 do godziny 1400 Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę. 

Obrady zostały wznowione o godzinie 1400 przy stanie 15 radnych.

9. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2011 r.,

W związku z tym, iż projekt cyt. uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Przewodniczący 

Rady poprosił o przedstawienie opinii.

Radny, Pan Roman Łuka poinformował,  że Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa oraz 

Komisja  Rewizyjna  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały 

cytowany wyżej projekt uchwały.

Radny, Pan Kazimierz Zielińskiego poinformował, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

i  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  22  marca  br. 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały cyt. projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy do przedstawionego projektu uchwały ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos?

Dyskusji nie nawiązano.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr VI/45/11 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

2)  wyrażenia  woli  przystąpienia  jako  partnera  do  realizacji  projektu  dofinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego,

Również  ten  projekt  był  przedmiotem obrad  komisji,  w  związku  z  tym Przewodniczący  Rady 

poprosił o przedstawienie opinii.

Radny, Pan Kazimierz Zieliński poinformował, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego i 

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  22  marca  br. 

pozytywnie zaopiniowały cyt. projekt uchwały.

Radny,  Pan  Roman  Łuka   poinformował,  że  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  i 

Komisja  Rewizyjna  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały 

cytowany wyżej projekt uchwały.

Przewodniczący Rady zapytał, czy do przedstawionego projektu uchwały ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos?

Dyskusji nie nawiązano.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania.
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W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

Uchwała Nr VI/46/11 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

3) określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami w sprawie podziału 

sołectwa Dąbki,

W związku z tym, iż projekt cyt. uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Przewodniczący 

poprosił o przedstawienie opinii.

Radny, Pan Roman Łuka poinformował,  że Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa oraz 

Komisja  Rewizyjna  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały 

cytowany wyżej projekt uchwały.

Radny, Pan Kazimierz Zieliński poinformował, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego i 

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  22  marca  br. 

pozytywnie jednogłośnie zaopiniowały cyt. projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy do przedstawionego projektu uchwały ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos?

Dyskusji nie nawiązano.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

Uchwała Nr VI/47/11 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

4) ustalenia gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie na lata 2011-2015,

Również  projekt  ten  był  przedmiotem obrad  komisji,  w  związku  z  tym Przewodniczący  Rady 

poprosił o przedstawienie opinii.

Radny, Pan Kazimierz Zieliński  poinformował, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego i 

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  22  marca  br. 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały cyt. projekt uchwały.

Radny,  Pan  Roman  Łuka  poinformował,  że  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  i 

Komisja  Rewizyjna  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały 

cytowany wyżej projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy do przedstawionego projektu uchwały ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos?

Dyskusji nie nawiązano.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania.

13



W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

Uchwała Nr VI/48/11 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

5) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy roku 2012 środków stanowiących 

fundusz sołecki,

W związku z tym, iż projekt cyt. uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Przewodniczący 

poprosił o przedstawienie opinii.

Radny, Pan Roman Łuka poinformował,  że Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa oraz 

Komisja  Rewizyjna  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały 

cytowany wyżej projekt uchwały.

Radny, Pan Kazimierz Zieliński poinformował, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego i 

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  22  marca  br. 

pozytywnie jednogłośnie zaopiniowały cyt. projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy do przedstawionego projektu uchwały ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos?

Dyskusji nie nawiązano.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

Uchwała Nr VI/49/11 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

6)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  wprowadzenia  opłaty  od  posiadania  psów,  ustalenia 

wysokości i sposobu jej poboru, 

W  związku  z  tym,  iż  projekt  cyt.  uchwały  był  również  przedmiotem  posiedzeń  Komisji 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii.

Radny, Pan Roman Łuka poinformował,  że Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa oraz 

Komisja  Rewizyjna  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały 

cytowany wyżej projekt uchwały.

Radny, Pan Kazimierz Zieliński poinformował, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego i 

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  22  marca  br. 

pozytywnie jednogłośnie zaopiniowały cyt. projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy do przedstawionego projektu uchwały ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos?

Dyskusji nie nawiązano.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania.
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W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

Uchwała Nr VI/50/11 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

7) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatków w drodze inkasa,

Również  projekt  ten  był  przedmiotem obrad  komisji,  w  związku  z  tym Przewodniczący  Rady 

poprosił o przedstawienie opinii.

Radny,  Pan  Roman  Łuka  poinformował,  że  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  i 

Komisja  Rewizyjna  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały 

cytowany wyżej projekt uchwały.

Radny, Pan Kazimierz Zieliński  poinformował, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego i 

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  22  marca  br. 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały cyt. projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy do przedstawionego projektu uchwały ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos?

Dyskusji nie nawiązano.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

Uchwała Nr VI/51/11 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

8)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  sieci  prowadzonych  przezGminę  Wyrzysk 

publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych,

W  związku  z  tym,  iż  projekt  cyt.  uchwały  był  również  przedmiotem  posiedzeń  Komisji 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii.

Radny, Pan Roman Łuka poinformował,  że Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa oraz 

Komisja  Rewizyjna  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały 

cytowany wyżej projekt uchwały.

Radny, Pan Kazimierz Zieliński poinformował, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego i 

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  22  marca  br. 

pozytywnie jednogłośnie zaopiniowały cyt. projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy do przedstawionego projektu uchwały ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos?

Dyskusji nie nawiązano.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 
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Uchwała Nr VI/52/11 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

9) przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Polanowo, gmina Wyrzysk,

Głos zabrała  M. Bratkowska – Burmistrz  Wyrzyska,  któr oznajmiła,  że  w/cyt.  projekt  uchwały 

został Radnym przedłożony do porządku obrad, ponieważ jesteśmy już po opracowaniu analizy do 

wniosku w kwestii zmiany planu zagospodarowania przestrzennego wsi Polanowo. Opracowanie 

zostało  przedłożone po  posiedzeniach  komisji.  W związku z  tym Burmistrz  poinformowała,  że 

przedłożyła w/cyt. projekt uchwały w dniu dzisiejszym nie wcześniej. Jednak zależy nam, aby ta 

uchwała  została  podjęta,  bowiem  wówczas  możemy  przystąpić  do  dalszych  działań,  a  jak 

słyszeliśmy zakład ma być mocno rozbudowany i przysporzyłoby to korzyści gminie w różnych 

formach zarówno jeśli chodzi o miejsca pracy i korzyści podatkowe.

Ponadto Burmistrz wniosła poprawkę do projektu uchwały. Projekt, który został Radnym przesłany 

e-mail zawierał § 3 w brzmieniu: „Zakres ustaleń planu będzie zgodny z art. 15 ust. 2 i 3 ustawy z 

dnia  27  marca  2003  r.  o  planowaniu  i  zagospodarowaniu  przestrzennym”.  W związku  z  tym 

Burmistrz wniosła o wykreślenie treści tego paragrafu, ponieważ byłoby to powtarzanie przepisów 

ustawowych czego zgodnie z przepisami dotyczącymi legislacji czynić nie należy. W związku z 

tym § 3 w takim brzmieniu zostałby wykreślony i obecny § 3 otrzymałby brzmienie: „Wykonanie 

uchwały powierza się Burmistrzowi Wyrzyska” i § 4 w brzmieniu:”Uchwała wchodzi w życie z 

dniem podjęcia.

W związku z tym, że w cyt. projekt uchwały nie był przedmiotem obrad poszczególnych komisji, 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania wraz ze zgłoszoną przez 

Burmistrza autopoprawką.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

Uchwała Nr VI/53/11 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

10) Apel Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 25 marca 2011 r. w sprawie poprawy dostepności 

do usług medycznych mieszkańcom Gminy Wyrzysk.

Głos zabrał Radny, Pan Roman Łuka, który zaprezentował treść Apelu pomijając podstawę prawną. 

Apel Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 25 marca 2011 r. w sprawie poprawy dostępności do usług 
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medycznych mieszkańcom Gminy Wyrzysk. Rada Miejska w Wyrzysku apeluje o:

1) przywrócenie opieki stomatologicznej dla dzieci i młodzieży w szkołach;

2) zapewnienie świadczeń zdrowotnych z zakresu ambulatoryjnej opieki specjalistycznej, 

tj. kardiologicznej, dermatologicznej, ortopedycznej i pulmonologicznej.

Mając na uwadze konieczność ciągłej poprawy systemu lecznictwa podstawowej i 

specjalistycznej opieki zdrowotnej, jak również w trosce o zdrowie  i bezpieczeństwo mieszkańców 

Gminy, zwłaszcza dzieci i młodzieży, Rada Miejska w Wyrzysku zwraca się z prośbą o podjęcie 

wszelkich niezbędnych działań dla zwiększenia dostępu do wyżej wymienionych świadczeń.

Apel otrzymują:

1) Marszałek Województwa Wielkopolskiego;

2) Starosta Pilski;

3) Burmistrz Wyrzyska;

4) Przewodniczący Rady Powiatu w Pile;

     5)  a/a

Ponadto zaproponował, aby umieścić poprawkę zgłoszoną na posiedzeniach komisji, aby taki Apel 

również  skierować  do  Narodowego  Funduszu  Zdrowia  Wielkopolski   Oddział  Wojewódzki  w 

Poznaniu.

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy do treści Apelu ktoś z radnych chciałby zabrać głos?

Głos zabrał Radny, Pan Stefan Rymer, który powiedział, że Jego skromnym zdaniem adresatem 

Apelu powinien być Oddział Wojewódzki Narodowego Funduszu Zdrowia. Natomiast otrzymać go 

powinny te jednostki, które zostały wymienione. W ostatnim zdaniu zostało wyraźnie napisane, że 

Rada Miejska w Wyrzysku zwraca się z prośbą o podjęcie wszelkich niezbędnych działań, a więc w 

pierwszym kierunku powinien być adresat, a pozostałe jednostki powinny to wspierać.

Następnie głos zabrał Radny, Pan Roman Łuka, który powiedział, że jest osobą, która przyjmuje 

każdą cenną uwagę, która ma poprawić takie, czy inne działania. Nie mniej jednak Radny uznał, że 

ta poprawka, którą zgłosił Radny, Pan S. Rymer nie musi być aż tak mocno podkreślona. Wszystkie 

podmioty,  które  zostały  wymienione  w  Apelu  powinny  Nam  pomóc  w  osiągnięciu  celu. 

Przypomniał wszystkim Radnym, że Radny Rady Miejskiej ma obowiązek pracować cały miesiąc 

nie tylko na komisjach i sesjach. Szkoda, że koledzy Radni wcześniej nie złożyli takiej propozycji. 

Projekt tego Apelu Radni otrzymali dużo wcześniej drogą elektroniczną.

Jako kolejny głos zajął Radny, Pan Józef Jasik, który również osobiście uznał, że Apel powinien 
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być skierowany do podmiotu, który ten Apel będzie ewentualnie realizował. Tego Apelu nie będzie 

realizował Wojewoda ani Marszałek tylko i wyłącznie odpowiedni organ NFZ. W związku z tym 

Radny  stwierdził,  że  Apel  powinien  być  skierowany  do  odpowiedniego  Oddziału  NFZ  z 

wiadomością do innych również podmiotów. Mając powyższe na uwadze zgłosił wniosek formalny 

o przegłosowanie tego punktu.

Następnie głos zabrał Radny, Pan Roman Łuka, który uznał, że my w tym Apelu zwracamy się do 

róznych podmiotów, m.in. Marszałka, Starosty, Burmistrz, Przewodniczącego Rady Powiatu, NFZ 

z  prośbą  o  podjęcie  wszelkich  niezbędnych  działań  dla  zwiększenia  dostępu  do  wyżej 

wymienionych świadczeń. Radny powiedział, że jest to jasne i nie wie nad czym mamy się spierać i 

co tu zmieniać.

Jako kolejny głos zabrał Radny, Pan Lech Ozimina, który oznajmił, że płatnikiem jest Wielkopolski 

Oddział Narodowy Fundusz Zdrowia. Pozostałe podmioty są tylko partnerami, którzy mogą Nas 

wesprzeć. Nie mniej jednak generalnym płatnikiem Narodowy Fundusz Zdrowia. W związku z tym 

pierwszym  adresatem  powinien  być  Wielkopolski  Oddział  Narodowego  Funduszu  Zdrowia  w 

Poznaniu ulica Grunwaldzka. Na zakończenie Radny powiedział, że Apel jest potrzebny i bardzo 

dobrze, że on powstał.

Następnie głos zajął Radny, Pan Leonard Borowczyk, który nie chce urządzać polemiki, ale w woli 

tytułu, który jest w zapisie. Napisane jest Apel, skoro Apel to w końcowym podkreślonym zdaniu 

Rada Miejska w Wyrzysku zwraca się z prośbą, czy apeluje? Apeluje, bo nie jest to prośba.

Jako kolejna głos zabrała M. Bratkowska – Burmistrz Wyrzyska oznajmiła, że zgodnie ze Satutem 

Gminy Wyrzysk § 22 ust. 2, gdzie zapis brzmi: „Oprócz uchwał rada może podejmować: pkt 4) 

apele  –  zawierające  formalnie  niewiążące  wezwania  adresatów  zewnętrzych  do  określonego 

postępowania,  podjęcia  inicjatywy czy  zadania;”  w  rozumieniu  pani  Burmistrz  byłoby  dobrze 

gdyby w treści tego Apelu, w trzeciej linii, gdzie „Rada Miejska w Wyrzysku apeluje o”. Gdyby 

dodać w tym miejscu „apeluje do Narodowego Funduszu Zdrowia Oddział w Poznaniu o” byłoby 

to bardziej czytelne.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zwrócił  się  z  zapytaniem do Radnego,  Pana  Józefa 

Jasika, czy wobec zgłoszonej przez Panią Burmistrz poprawki, Pan Radny Jasik wycofuje swoją? 
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Odpowiadając  Radny,  Pan  Józef  Jasik  stwierdził,  że  wycofuje  swoją  poprawkę,  ponieważ  ona 

porządkuje  treść  i  sedno Apelu.  Ponadto  wniósł  o  wprowadzenie  poprawki  w końcowej  treści 

Apelu, zamiast „Rada Miejska w Wyrzysku zwraca się z prośbą” powinno być: „Rada Miejska w 

Wyrzysku apeluje”.

Wobec  braku  dalszej  dyskusji  w  odniesieniu  do  powyższego  punktu  porządku  obrad, 

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  Apel  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  wraz  ze 

zgłoszonymi poprawkami przez Panią Burmistrz, Radnego Pana J. Jasika i Pana L. Borowczyka.

W wyniku głosowania Apel podjęty została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

Apel Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 25 marca 2011 r.  stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

10.  Przyjęcie  sprawozdania  z  wykonania  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2010 r.

W  związku  z  faktem,  iż  przedmiotowe  sprawozdanie  było  przedmiotem  posiedzeń  komisji, 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii.

Radny, Pan Kazimierz Zieliński  poinformował, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego i 

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  22  marca  br. 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały przedmiotowe sprawozdanie.

Radny,  Pan  Roman  Łuka  poinformował,  że  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  i 

Komisja  Rewizyjna  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały 

przedmiotowe sprawozdanie.

Następnie Przewodniczący Rady zapytał,  czy do przedstawionego sprawozdania ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos?

Dyskusji nie nawiązano.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad przedstawionym sprawozdaniem.

W wyniku głosowania sprawozdanie przyjęte zostało jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

11. Przyjęcie raportu z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

za 2010 r.

W związku z faktem, iż przedmiotowy raport był przedmiotem posiedzeń komisji, Przewodniczący 

poprosił o przedstawienie opinii.

Radny, Pan Kazimierz Zieliński  poinformował, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego i 

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  22  marca  br. 
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jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy raport.

Radny,  Pan  Roman  Łuka  poinformował,  że  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  i 

Komisja  Rewizyjna  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały 

przedmiotowy raport.

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy do przedstawionego raportu ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos?

Dyskusji nie nawiązano.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad przedstawionym raportem.

W wyniku głosowania raport przyjęty został jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

Raport stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

12. Przyjęcie sprawozdania kierownika z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej za 2010 r.

W  związku  z  faktem,  iż  przedmiotowe  sprawozdanie  było  przedmiotem  posiedzeń  komisji, 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii.

Radny, Pan Kazimierz Zieliński  poinformował, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego i 

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  22  marca  br. 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały przedmiotowe sprawozdanie.

Radny,  Pan  Roman  Łuka  poinformował,  że  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  i 

Komisja  Rewizyjna  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały 

przedmiotowe sprawozdanie.

Następnie Przewodniczący Rady zapytał,  czy do przedstawionego sprawozdania ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos?

Dyskusji nie nawiązano.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad przedstawionym sprawozdaniem.

W wyniku głosowania sprawozdanie przyjęte zostało jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Opinie Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku dotyczące materiałów na VI Sesję Rady Miejskiej w 

Wyrzysku z dnia 25 marca 2011 r. stanowią załącznik nr 18 do protokołu.

13.  Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  złożonych  w  okresie  międzysesyjnym 

interpelacjach oraz odpowiedziach na te interpelacje.

Przewodniczący Rady poinformował,  że  w okresie  międzysesyjnym do biura Rady wpłynęły 4 
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interpelacje Radnego, Pana Romana Łuki. Na 3 interpelacje Radny otrzymał odpowiedź. Czwarta 

złożona interpelacja wpłynęła w dniu 22 marca br.,  w związku z tym w odpowiednim terminie 

Radny otrzyma odpowiedź.

14. Interpelacje i zapytania radnych.

Radny,  Pan  Kazimierz  Zieliński zwrócił  się  z  prośbą  o  uruchomienie  lamp  w  Marynce 

i Bielawach. Poza tym przypomniał, że mieszkańcy Wyrzyska Skarbowego upominają się o tablicę 

Wyrzysk Skarbowy.  Ponadto Radny zwrócił  się z prośbą o równiarkę do sołectwa Glesno oraz 

drogę z Wyrzyska do Klawek koło mostu, którą ciężko przejechać.

Odpowiadając na interpelację Radnego, Pana Kaziemierza Zielińskiego 

Radna, Pani Teresa Pinkowska podziękowała za realizację interpelacji złożonej na poprzedniej 

sesji, która dotyczyła drogi wojewódzkiej nr 194 – łatania dziur. Radna dodała, że nie bardzo jest 

jednak  zadowolona  z  drugiej  części  realizacji  tej  interpelacji,  ponieważ  Radna  zgłaszała,  aby 

skierować  pismo  do  Województwa  z  zapytaniem,  w  jakim  najbliższym  terminie  będzie 

wykonywany generalny remont drogi nr 194 od mostu do Osieka n.Not.? Mówiła również, iż wie, 

że Województwo posiada te drogi przewidziane do realizacji w poszczególnych latach. Stwierdziła, 

że łatanie dziur pozwala przynajmniej przez miesiąc jedzić po równej drodze, a następnie znowu są 

wyłupane dziury i tak będzie w nieskończoność. Ponadto zwróciła się z prośbą o uruchomienie 

światła  przy  przejściu  chodnikowym znajdującym  się  przy  boisku  wielofunkcyjnym  w Osieku 

n.Not.  Dodała,  że  w  okresie  jesiennym wielokrotnie  Radna  o  tym mówiła,  po  czym Zastępca 

Burmistrz poinformował Radną, że jest tam jakaś awaria przy połączeniu tych lamp. Nie mniej 

jednak dwie lampki parkowe świeciły się. Dodała również, że wielokrotnie zwracał się do Radnej 

Pan dzielnicowy, aby uruchomić te lampy, ponieważ jest to najciemniejszy kąt w Osieku n.Not.. 

Stwierdziła, że nie jest to duży koszt włączenia małych lamp. Jeśli natomiast dojdzie do dewastacji 

tego obiektu będzie nas to więcej kosztowało. W trosce o to, aby nie zniszczyć tego nowego boiska 

zwróciła się z prośbą, aby uruchomić te dwie małe lampki.

Radny,  Pan Lech Ozimina podziękował  za  realizację  interpelacji  zgłoszonych  na  poprzedniej 

sesji. Ponadto Radny zwrócił się z prośbą o przycięcie drzew przy ul. Pocztowej po prawej stronie 

naprzeciwko Poczty, gdyż na dzień dzisiejszy gałęzie wchodzą w przewody elektryczne, co może 

doprowadzić szczególnie w okresie deszczu do nieprzyjemnych spraw. 
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Radny,  Pan  Leonard  Borowczyk zwrócił  się  z  prośbą  do  Pani  Burmistrz  o  publiczne 

poinformowanie o stanie przygotowań dotyczących podjęcia remontów ulic, dziur w tych ulicach i 

paru innych rzeczach.

Radny, Pan Waldemar Tryba  ,   który na prośbę mieszkańców zwrócił się o przycięcie drzew, które 

rosną na placu w Osieku n.Not., przy ul. Przemysłowej 14. Dodał, że prawdopodobnie właścicielem 

tego  placu  jest  Pan  Jan  Nastały.  W związku  z  tym  Radny  zwrócił  się  z  prośbą  o  wysłanie 

stosownego pisma do właściciela o przycięcie tych gałęzi, ponieważ mieszkańcy mają problem z 

przejściem po chodniku.

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski     zgłosił problem studzienki przy ul. Głównej w Osieku n.Not. 

koło  Państwa  Śligii.  Radny  poinformował,  że  w  tej  chwili  zapadła  się  kolejna  studzienka  na 

głębokości 30-40 cm. W związku z tym Radny zwrócił się z prośbą, aby wystąpić do Dyrekcji Dróg 

Wojewódzkich o naprawę tej studzienki. Ponadto Radny zwrócił się z prośbą o wyrównanie ul. 

Przemysłowej w Osieku n.Not. po kanalizacji, ponieważ ziemia zaczyna coraz bardziej siadać w 

tym miejscu,  w którym były wykopy i  w związku z  tym dwa samochody mają  problem przy 

mijaniu. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Odpowiadając  na  interpelację  zgłoszoną  przez  Radnego,  Pana  Zbigniewa  Piotrowskiego  Pani 

Burmistrz powiedziała, że studzienką przy ul. Przemysłowej zajmiemy się i to natychmiast. Jeśli 

chodzi  o wyrównanie po kanalizacji  to  będzie  czynione przez wykonawcę,  ponieważ jest  to w 

umowie i  w najbliższym czasie zostanie wykonane, bo inaczej nie zostaną odebrane roboty.  

Jeśli chodzi o roboty na drogach Pani Burmistrz poinformowała, że umowa na równiarkę została 

podpisana.  Pani  Burmistrz  dodała,  że  równiarka  rozpoczęła  prace  na  terenie  gminy,  po  czym 

oznajmiła, że został sporządzony wykaz w zakresie pracy równiarki. Jeśli chodzi o łatanie dziur 

Pani Burmistrz poinformowała, że kończy się termin składania ofert, 29 marca nastąpi otwarcie 

ofert  następnie po upływie 7 dni powinna być zawarta umowa. W roku bieżącym zapisane zostaną 

w umowach bardziej szczegółowe warunki, co do terminów wykonawstwa zarówno jeśli chodzi o 

równiarkę jak i łatanie dziur w nawierzchniach asfaltowych. Wyznaczony zostanie termin realizacji 

szkód pozimowych do końca maja. Następnie w trakcie roku na bieżąco będą naprawiane nowe 

uszczerbki. 

Jeśli  chodzi  o  realizację  interpelacji  zgłoszonej  przez  Radnego,  Pana  Lecha  Oziminę  Pani 

Burmistrz powiedziała, że są to pierwsze tygodnie, kiedy po zimie można ruszyć z robotami, a 
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wiatry,  które są dość silne i kiedy Straż Pożarna wysunie kosz na wysokość 18 m w górę  to 

niestety ten wiatr jest duży i często staje się przeszkodą, aby te czynności wykonać. Nie mniej 

jednak powoli są te czynności wykonywane. Zostały już przycięte drzewa w Dobrzyniewie i nie 

tylko, po czym Pani Burmistrz poinformowała, że  Straż Pożarna jeździła 3 razy do Dobrzyniewa, 

aby podciąć 3 drzewa, które do dnia dzisiejszego nie zostały przycięte.

Odpowiadając na  interpelację  zgłoszoną  przez  Radną,  Panią  Teresę Pinkowską dotyczącą drogi 

Wyrzysk  przez  Osiek  n.Not.  w  kierunku  Wągrowca,  Pani  Burmistrz  poinformowała,  że 

wielokrotnie  już odpowiadała,  że  droga  ta  w planach Wielkopolskiego Zarządu do  kapitalnego 

remontu  nawierzchni  jest  przewiadziana  od  2006  r.  Dodała,  że  występowaliśmy  kilkarotnie  z 

pismami, ostatnia odpowiedź w roku ubiegłym była taka, że po przetargach z oszczędności być 

może droga będzie zrobiona.  Niestety jednak do tego nie doszło.  W tej  chwili  również zostało 

wysłane kolejne pismo w tej kwestii i oczekujemy odpowiedzi.

Jeśli  chodzi  o  lampy  –  jeśli  będzie  taka  możliwość  to  lampy  zaświecą  przy  boisku 

wielofunkcyjnym w Osieku n.Not. - powiedziała Burmistrz.

Pani  Burmistrz  oznajmiła,  że  po  częśći  już  odpowiedziała  na  interpelację  Radnego,  Pana  K. 

Zielińskiego w sprawie równiarki i dróg. Po czym poinformowała, że został przygotowany spis co 

do pracy równiarki i to już się dzieje.

Jeśli  chodzi  natomiast  o  tablicę  dla  Wyrzyska  Skarbowego,  Pani  Burmistrz  poinformowała,  że 

środki na ten cel zostały zaplanowane w budżecie i w niedługim czasie tablice zostaną zakupione i 

ustawione.

W kwestii  uruchomienia  lamp w Marynce  i  Bielawach,  Pani  Burmistrz  poddała  pod  rozwagę 

Wysokiej Radzie dalsze postępowanie, ponieważ od woli Rady będzie zależało, co dalej z tymi 

lampami.  Enea wyraża zgodę na zamontowanie lamp na ich słupach,  a nie  na naszych wraz z 

pociągnięciem tego sznura pod warunkiem, że przekażemy im te lampy na ich majątek wykazując, 

że nie jest to pomoc publiczna dla nich, ponieważ oni pomocy publicznej osiągać nie mogą. Dodała 

ponadto,  że  kiedy Enea  pozwoli  posadowić  na  ich  słupach  lampy,  to  gminy nie  świadczą  im 

pomocy publicznej  lecz  gminy załatwiają  swój  problem taniej,  niż  gminy budowałyby tę  sieć 

oddzielnie. Posługując się taką ekspertyzą, Enea oczekuje, że gminy przekażą im na majątek te 

lampy, co nie będzie według nich pomocą publiczną. Aby móc to uczynić jest potrzeba wyrażenia 

woli  na  to  przekazanie  uchwałą  Rady.  Jeśli  wolą  Rady  będzie  tak  uczynić,  to  przygotowana 

zostanie  stosowna uchwała.  Pani  Burmistrz  dodała  ponadto,  że  Enea jest  silnym monopolistą  i 

niestety nie włączają tych lamp. Jest tak jak Radny, Pan Zieliński wspomniał, że lampy zostały 

posadowione już 1,5 roku temu i  nadal nie  świecą.  Po czym Burmistrz  poinformowała,  iż zna 

gminy,  które przekazywały w 2006 r.  tak posadowione lampy na majątek Eneii.  Kończąc Pani 
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Burmistrz powiedziała, że jak Radni zdecydują tak Burmistrz postąpi.

Odpowiadając na interpelację zgłoszoną przez Radnego, Pana Waldemara Trybę Pani Burmistrz 

powiedziała, że wystąpimy z pismem do właściciela i przypomnimy mu o obowiązku pielęgnacji 

drzewa w ten sposób, aby nie zagrażało to bezpieczeństwu przechodniów. 

Ponadto  Pani  Burmistrz  uzupełniła  swoją  wypowiedź  w  kwestii  zgłoszonej  interpelacji  przez 

Radnego, Pana Z. Piotrowskiego dotyczącej studzienki. Poinformowała, że do sieci odwodnienia, 

kanalizacji deszczowej zostało podłączonych mnóstwo nitek naszej sieci odwodnieniowej z osiedla 

od ul. Wyrzyskiej w dół. My korzystamy z tej sieci w ul. Głównej nieodpłatnie, natomiast dalej 

odprowadzenie od tej drogi do piaskownika i ujście tej wody dalej jest również nasze. Poniekąd ta 

sieć jest wspólna. Ponadto Pani Burmistrz poinformowała, że już kilka miesięcy temu wystąpiliśmy 

na  piśmie  do  zarządcy  dróg  wojewódzkich  o  przedłożenie  dokumentacji,  czy  były  jakieś 

porozumienia,  co do współpracy.  Do dnia  dzisiejszego żadnej  odpowiedzi nie  otrzymaliśmy na 

piśmie.  Mówi się  o  tym kiedy rozmawiamy z  pracownikami Urzędu Wojewódzkiego,  że  takie 

porozumienia zostały zawarte, ponieważ jeśli budując taką sieć w naszych ulicach w Osieku do tej 

istniejącej w drodze musiała być zgoda. Dokumentów w gminie Pani Burmistrz dotychczas nie 

odnalazła.

Radny,  Pan  Kazimierz  Zieliński podziękował  za  informację.  Poza  tym  oznajmił,  iż  wie,  że 

mniejsze gminy niż nasza posiadają własne równiarki, a my dróg gminnych mamy bardzo dużo i 

będzie ich przybywać i nie wiem powiedział Radny, czy wystarczy środków. Ponadto zwrócił się z 

prośbą i powiedział, iż chciałby na koniec zapoznać się z dokładnym rozliczeniem pracy równiarki, 

w jakich sołectwach równiarka pracowała.

Pani Burmistrz - M. Bratkowska poinformowała, że w roku bieżącym równiarka rozpoczęła prace 

w dniu wczorajszym i jest już w Gleszczonku..

13. Wystąpienia sołtysów i Przewodniczącego Zarządu Osiedla.

Dyskusji nie podjęto.

14. Wolne głosy i wnioski.

Jako pierwszy głos  zabrał  Radny,  Pan Józef  Jasik,  który zwrócił  się  z  prośbą,  aby w przesyle 

materiałów  elektronicznych  przekazywać  materiały  według  określonych  zasad,  tzn.  według 

porządku obrad lub takiego nazewnictwa abyśmy łatwo mogli sprecyzować, co to jest za temat, 

ponieważ pod datą 25 marca 2011 r. był materiał dotyczący zmian w budżecie i nie można było tej 
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uchwały znaleźć.

Drugi głos dotyczy udzielania odpowiedzi na interpelacje. W dniu dzisiejszym Radny otrzymał 

odpowiedź  pisemną  na  interpelację.  Zatem,  aby  się  do  niej  ustosunkować  Radny  będzie 

potrzebował miesiąc czasu, a można byłoby już w dniu dzisiejszym otrzymać na nią odpowiedź.

Ponadto Radny powiedział, że jest nowy Komendant Komisariatu Policji w Wyrzysku. W związku 

z tym poprosił o przedstawienie się przez Pana Komendanta.

Zabierając głos Pan Jarosław Wojciechowski oznajmił, iż jest pełniącym obowiązki Komendanta 

Komisariatu Policji w Wyrzysku. Dodał, że aktualnie jest prowadzone postępowanie, konkurs na to 

stanowisko, w którym bierze udział. Ponadto dodał, że obowiązki zostały mu powierzone na okres 

3 miesięcy. W tym czasie Komendant powiedział, że uda mu się wygrać ten konkurs. Dodał, że 

chciałby podejmować jak najwięcej działań Policji, prewencji na rzecz społeczności wyrzyskiej, 

kwestii związanej z bezpieczeństwem mieszkańców, aby to bezpieczeństwo było jeszcze większe 

niż do tej pory.

Następnie  głos  zabrał  Radny,  Pan  Stefan  Rymer,  który  podziękował  Pani  Burmistrz  za 

uporządkowanie terenu przy placu zabaw i zupełnie inaczej wygląda ten teren wokół tego placu. 

Poza  tym  w  imieniu  mieszkańców  podziękował  za  pełne  wyegzekwowanie  zakończenia 

modernizacji linii energetycznej przy ul. Grunwaldzkiej i na zapleczu ul. Kościuszki. 

Jako kolejny głos zajął Radny, Pan Zbigniew Piotrowski, który poinformował,  że około dwóch 

miesięcy temu otrzymaliśmy pismo z Powiatu dotyczące ulicy Leśnej, pismo zostało adresowane 

do  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej.  W związku  z  tym Radny  zapytał,  czy  Powiat  otrzyma 

odpowiedź od Pana Przewodniczącego. Jeżeli nie to Radny poprosił, aby taką odpowiedź udzielić.

Odpowiadając  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  wystąpił  do  zakłądu  gazyfikacji  z 

zapytaniem, w jakim okresie zostanie położony rurociąg przy ul. Leśnej, by móc mieć rozeznanie, 

co do przebiegu tego rurociągu. Jeśli otrzyma odpowiedź, Przewodniczący powiedział, że wniesie 

tę kwestię na komisje, aby Rada się ustosunkowała w tej  sprawie, ponieważ Rada to nie tylko 

Przewodniczący. 

Ponadto będąc przy głosie zwrócił się z Apelem, aby wszyscy hodowcy czworonogów hodowali 

tak,  jak mówią przepisy.  Uczestnicząc w zebraniach sołeckich i  osiedlowych bardzo dużo było 

zgłaszanych skarg w tej kwestii. W związku z tym poprosił wszystkich mieszkańców i za pomocą 

mediów prosił, aby hodowla odbywała się zgodnie z przepisami. Nie jest tajemnicą ile było już do 
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tej pory pogryzień przez psy. W związku z tym zwrócił się z prośbą o uporządkowanie tej sprawy. 

Jeżeli w ciągu miesiąca sytuacja się nie zmieni wówczas zwróci się z prośbą do odpowiednich 

organów o to, aby zgodnie z obowiązującymi przepisami stosowali kary wobec tych właścicieli, 

którzy nie potrafią ich hodować. 

15. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 15.00 Przewodniczący Rady 

zamknął VI sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła:          Przewodniczący Rady

B. Kolasińska                                                                                 (-) Ireneusz Przydział

insp. ds. obsługi Rady Gminy
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